
Gotlands Bro OK PROTOKOLL Nr 533

Styrelsemöte 2022-05-11

Närvarande:
Helene Eklund, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Ulf Nilsson, Göran Gustafsson,
Stefan Wittmann och Sofia Gardelin.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Helene öppnade mötet med att gratulera Stefan som fyllt 50 år.
Han fick skönsång och ett 4-faldigt Hurra. Helene lämnade även över klubbens standar.
Helene berömde klubben lite extra för att vi blev årets ungdomsförening 2020.
Jobbet rullar på med duschhuset. Vi behöver fortsätta jobba på frågan hur vi samlar ihop
oss och klubben efter pandemin. Vi behöver fundera på hur vi visar uppskattning till
ledare och frivilliga som ställer upp för klubben.

§ 2 Godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

- Föregående protokoll nr 532 godkändes.

§ 4 Rapporter

Ordförande
- Helene gick igenom protokollet från GOF:s styrelsemöte den 20 mars.
Där har det diskuterats:
Nya regler för mästartröjan.
GOF önskar att få in förslag till valberedningen.
Framtidsdagen blev inställd.
100 års jubileum kommer att vara den 12 november. Det tas fram en bok om
orienteringen 100 år till dess.
Lillkorpen skulle arrangeras.
Fårölägret, hur ska det se ut framåt.
Det skulle arrangeras ett påskläger för juniorer och seniorer.
Frågor om LIU.
Diskussioner om sprintläger på Gotland i samband med sprint DM i maj 2023.

- Den 27 september kommer det hållas en föreläsning med Svante Randlert
med temat: Tänk om vi måste tänka om.

- Klubben har fått 2 olika bidrag.
Vi har fått arrangemangsstöd från Region Gotland på 4 150 kr (hyra IP Skogen).
Samt 38 000 kr riktat mot Rikslägret (28 000 kr från Regionsmiljonen RF SISU och
10 000 kr från SOFT för framtidsgänget 2.0).
Beslut: Varje deltagare till Rikslägret 2022 betalar 1 000 kr per person.
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- Skyltar ska tas fram till våra tävlingar. Helen håller på att ta fram förslag ihop med
IVisby.

Sekreterare
- Hade inget att rapportera.

Kassör

- Ylva redogör för ekonomin. Ekonomin ser bra ut.
Vi behöver få till en ordentlig rutin för läger/resor/uthyrning osv.
Det är svårt för kassören att reda ut vem som ska betala vad.
Förslag är att varje reseledare meddelar kassören och deltagarna vad respektive
person ska betala. Detsamma gäller vid uthyrning.

- Inga frågor från kommittéerna gällande den ekonomiska rapporten.

Infokommittén
- Brosket kommer ev. delas ut på 2 och 3 dagars. Tips på uppslag önskas

- Det planeras för en inspirationskväll till hösten.

- Gällande hemsidan har Birgitta, Håkan och Helen varit på en digital genomgång av
en ny hemsida som levereras av Kansliet Online. Denna leverantör är ett förslag från
SOFT.
Det finns 2 olika nivåer på sidan beroende på hur mycket man vill använda sig utav
den.
Nivå 1 innehåller ett grundpaket. Det kostar 235 kr i månaden.
Vill vi ha nivå 2 där man också kan koppla på Idrottonline/medlemsregistret så
kommer det kosta ca. 560 kr.
Det känns som att nivå 1 passar oss bäst.
Sidan kan göras enligt klubbens färger och design och man kan vara flera som
administrerar sidan.
Beslut: Vi sänder in intresseanmälan om att vi vill teckna avtal med Kansliet Online
för nivå 1. Hanteras av Birgitta och Håkan.

- Vi fortsätter med bildspelet på tisdagskvällarna. Det uppskattas. Det kan innehålla
både kommande arrangemang men också händelser/bilder som varit.

Tränings och rekryteringskommittén
- Kommittén får bra hjälp med att hänga ut till tisdagsträningarna samt till fikat.

- Fårölägret var lyckat och uppskattat.

- Vi kommer fortsätta med tisdagsfikat efter träningen då det uppskattas av
deltagarna och bidrar till sammanhållningen.

- Det har kommit nya ungdomar till kurskvällarna vilket är kul.

- Lillkorpen arrangerades 30 april. Det kom ca 450 barn till start. Det är ungefär 1/3 av
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det vanliga startfältet.

- Ungdomens 10 mila har genomförts i Örebro.

- Till breddlägret den 14 maj är det 40 barn och ungdomar anmälda.

- Första helgen i juni kommer det arrangeras en Gotlandsresa till Skara sommarland
med sprinttävlingar.

- Rikslägret har vi pratat om tidigare.

Stugkommittén
- Fortsatt med duschhuset. Nu ska det snart putsas.

- Vi har ingen vaktmästare till sommaren.

- Städdagen blev väldigt lyckad och välbesökt.

- Hålen i vägen ner till Kinner är ifyllda. Fortsatta diskussioner om vägskötseln.

- En anslagstavla ska sättas upp nere vid campingen med information om priser och
belägenhetsadress. Samma info ska också finnas på infotavlan vid parkeringen.

- Skylten om camping ska sättas tillbaka vid stora vägen. Regionen har fått info om
avtalet som finns med Vägverket.

- Det har skett en brandtillsyn av Kinner. Vi har fått med oss lite punkter som vi måste
åtgärda innan 10 juni. Största punkter var att larmet behöver ses över. Stugkommittén
fortsätter titta på lösning.

Tävlingskommittén.
- Stefan har lagt de arrangemang som klubben kommer att arrangera 2023 i

Eventor. Det gäller Nationella tävlingar, DM-tävlingar och distrikstävlingar som
måstevara inlagda senast 15 maj året innan.
TK ska ta fram underlag för GOFs samråd med Länssyrelsen 1 augusti. Då ska alla
undantag för terrängkörningslagen vara klara dvs TC, parkering och utkörning av
vätska.

- Jungfruloppets vara eller icke vara. Kommittén fortsätter diskutera frågan.

- Det hålls en markkonferens den 22 maj på Bosön som Stefan planerar att närvara på
digitalt.

- Helg utan älg 2023 planeras att gå vid Gotland Ring.

- Nattinatta och Broruset 2023 planeras till Hejdeby (Visby NO bladet)

- Sprint-DM planeras till Visby.
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§ 5 Styrelseutveckling

Helene delade ut uppgiftslistan som tagits fram sedan tidigare.
Styrelsen arbetade igenom listan och gjorde lite justeringar.

§ 6 Uppvaktningar

Kommande uppvaktningar checkas av.

§ 7 Övriga frågor

- Styrelsen diskuterade sommarfest 2022. Vi ställer frågan till Stenkyrka IF och ser om
de vill hjälpa oss att arrangera en fest torsdagen 14 juli som avslut på 3-dagars.
Förslag på mat är helgrillat lamm med tillbehör, alkoholfri dryck till maten, kaffe och
kaka.
Beslut: Kan Stenkyrka IF hjälpa oss med detta till en kostnad under 400 kronor per
person så säger styrelsen ja till kostnaden. Klubben står för kostnaden som tack till
alla funktionärer, ledare och medlemmar. Ulf får i uppdrag att kontakta Stenkyrka IF.

- Då Helen är bortrest den 21 maj när det är OL-galan så blir det Göran som håller i
uppvaktningen av tröjmästarna.

- Gotländsk orientering fyller 100 år hösten 2022.
En jubileumsbok håller på att tas fram. Klubben har fått frågan om vi vill beställa
några böcker.
Beslut: Vi beslöt att köpa in 100 st böcker med ett troligt pris på 200 kr styck.

- Mötet diskuterade vem som skulle kunna tänka sig att vara med i GOF:s
valberedning. Vi ställer frågan till Ronny Liljegren.

§ 8 Nästa möte

Styrelsemöte hos Sofia i Etelhem den 24 augusti kl. 18.00.

§ 9 Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse, mötet avslutas.

Sekreterare: Justerare:

Sofia Gardelin Helene Eklund Stefan
Wittmann


